
Date 日期

Enquiry 查詢查詢查詢查詢

中國建築工程(香港)有限公司 24小時查詢熱線
8207 9228

: 00:00 am – 05:00 pm

市民應在外出前預先計劃行程、使用替代路

線或公共交通工具、提早出門及預留充足時

間以免延誤行程。市民應不時留意警方和運

輸署透過傳媒發放的最新交通消息。

Members of public are advised to plan their journeys in advance, use

alternative routes or public transport facilities, advance their departure

time and allow more traveling time to cater for unexpected delay.

Members of public should pay attention to the announcements made

through the media by the Police and the Transport Department on the

latest traffic condition.

道路封閉及交通安排道路封閉及交通安排道路封閉及交通安排道路封閉及交通安排

於上述工程進行期間，將軍澳隧道及將軍澳

隧道公路東行將會由雙線行車改為單線行車

，與此同時，上述路段的車速限制將會由每

小時70公里減至每小時50公里。有關地點將

設置適當交通標誌，指導駕駛人士。

呼籲及留意事項呼籲及留意事項呼籲及留意事項呼籲及留意事項

在工程進行期間，我們預計將軍澳隧道東行

的交通將會非常繁忙。如非必要, 駕駛人士

應避免使用將軍澳隧道前往將軍澳區。如遇

交通擠塞，駕駛人士請保持忍讓及遵從警方

指示。

Special Traffic Arrangements for Laying of Noise Reducing Bituminous Material at Tseung Kwan O

Tunnel Road Eastbound towards Tseung Kwan O

為配合將軍澳隧道公路東行往將軍澳方向行車線鋪設低噪音物料而實施的特別交通安排為配合將軍澳隧道公路東行往將軍澳方向行車線鋪設低噪音物料而實施的特別交通安排為配合將軍澳隧道公路東行往將軍澳方向行車線鋪設低噪音物料而實施的特別交通安排為配合將軍澳隧道公路東行往將軍澳方向行車線鋪設低噪音物料而實施的特別交通安排

: 2010年12月25日至27日

Working Hours

: 25-27 December 2010

China State Construction Engineering (Hong Kong) Ltd. 24 hours Call Information Centre

: 凌晨12時至下午5時工作時間

Road Closure and Traffic Arrangement

Tseung Kwan O Tunnel and Tseung Kwan O Tunnel Road eastbound

will be transformed from dual lane operation to single lane operation,

meanwhile, the speed limit for the captioned road sections will be

reduced from 70km/h to 50km/h during the road works period specified

above. Appropriate traffic signs will be erected on site to guide

motorists.

Appeal and Attention

It is anticipated that the traffic load at Tseung Kwan O Tunnel

eastbound will be very heavy during the road works period. Motorists

are strongly advised to avoid using Tseung Kwan O Tunnel heading

towards Tseung Kwan O. Motorists should exercise tolerance and

patience in case of traffic congestion, and follow the instruction of the

Police.


